
NSBF- protokoll Nr 5/2023 fört vid styrelsemöte 230814 kl. 18.30 – 20.10 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Britta Westergaard LUL, Majlis 

Israelsson NOR, Jennifer Andersson-Persson SUN samt Gun-Britt Jansson SKL.  

Frånvarande: Håkan Jonsson 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Ordförande ville ta upp en punkt NSBF:s Föreningsträff. Den blev ny punkt 8 på 

dagordningen. I övrigt godkändes dagordningen. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Britta Westergaard valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående protokoll 

Beslut: Godkändes. 

 

5. Ekonomi 

Kassören meddelar att den ser bra ut. Hon får i uppdrag till nästa möte att ha en 

ekonomisk rapport av DM samt hur vi ligger till jämtemot budget. 

 

6. Analys DM 

Anders informerar att det var ett bra DM gällande antal starter. Ole tog upp att 

servering av fika och hamburgare var dyr och innehöll inte vad man förväntar sig. Nu 

kunde inte arrangerande förening göra något åt saken då man ”sålt” bort 

serveringen. Britta fick med kort varsel hjälpa sekretariatet med lottning varje afton 

då de inte kunde med ”Bouleappen” och ingen kunnig av arrangerande förening var 

närvarande.  

 

7. 3 delegater till SBF:s Höstkonferens 14–15 oktober i Lund 

3 av styrelsen kommer att närvara i form av ledamot i styrelse eller kommitté. Ingen 

mer från styrelsen kan av olika orsaker närvara.  

Beslut: Vi går ut med en intresseförfrågan till alla klubbar för att få namnförslag på 

lämpliga personer som kan representera distriktet. 

 

 

 



8. NSBF:s Föreningsträff 

Vi konstaterade att för att ge mer substans till frågorna som ska diskuteras på träffen 

krävs förarbete från oss. Vi delade upp frågor mellan oss i styrelsen som ska utmynna 

i färdiga förslag att tas vi nästa styrelsemöte. 

 

9. Vita fläckar 

Inget har hänt under sommaren när det gäller ta kontakt med Örnsköldsvik. 

 

10. Övriga frågor 

Anders undrade hur vi kan via samarbeta mellan föreningar få fler deltagare på 

tävlingar. Frågan får lyftas på föreningsträffen. 

 

11. Nästa möte 

Blir digitalt den 18 september 18.30. 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Britta Westergaard 

 

 


